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Møtedato: 22.02.2024  Møtested: Campus Halden E1-074 

  

 

  

Til stede med stemmerett  

  

Martin Arthur Andersen Studentrådsleder, Studentråd IIØ 

Malin Segerblad Hansen Nestleder, Studentråd IIØ 

Can Arif Oraz  Programtillitsvalgtansvarlig, 

Studentråd IIØ 

Inger-Synnøve Sundby Johansen Studentrådsleder, Studentråd LUSP  

Lars Solberg Nestleder, Studentråd LUSP 

Ingrid Kvalheim Programtillitsvalgansvarlig, 

Studentråd LUSP 

Kasper Hetland  Studentrådsleder, Studentråd HVO 

Lars Erik Telle Nestleder, Studentråd HVO 

Jan-Erik Lie Programtillitsvalgtsansvarlig, 

Studentråd HVO 

Til stede uten stemmerett  

Christiane Thøgersen Krogfoss Studentleder  

Observatører:   

Jenny Brunsgård Ek (dro i første pause) Styreleder Studentsamskipnaden i 

Østfold    

Simen Øien Kristoffersen Tillisvalgtansvarlig, Studentråd LUSP 

Einar Evensen Vara, Studentråd LUSP 

Ingvild Kjenne Fredrikstad Studentsamfunn 

Evita Malen Varmedal (ble til første pause)  Leder, Fadderstyret 2024 

Dlin Barwari (ble til første pause) Rekrutteringsansvarlig, Fadderstyret 

2024 

Mats Christensen (dro etter første pause)  Leder Halden Studentsamfunn 

Christine Ruud (dro under siste pause) Nestleder Halden Studentsamfunn 

Anita Gundrosen (frem til siste pause)  Seksjonsleder for Studentoppfølging 

Monica Østby (frem til første pause) Seksjonsleder for Utdanningskvalitet 

  

Sekretariat  

Elise Ager (frem til B-sak, ble syk) Organisasjonskonsulent  

Ordstyrer  

Sarah Emilie Andersen  Velferd- og Læringsmiljøansvarlig , 

Arbeidsutvalget   
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SAK 18-24 INNKALLING,SAKSLISTE OG PROTOKOLL 

A. Godkjenning av innkalling  

Innkallingen vedtas.  

B. Godkjenning av saksliste  

Sakslisten vedtas som den er med den tidsplanen som er satt, og med en sak oppmeldt til 

eventuelt.  

En eventuell sak fra AU – roller. 

 

C. Godkjenning av protokoll  

Protokollen fra møte i desember og februar stemmes over og vedtas 

Saken lukkes. 

SAK 19-24 VALG AV MØTELEDER OG ORDSTYRER  

Arbeidsutvalgets forslag til møteleder og ordstyrer stemmes over og vedtas.  

Møteleder: Christiane Thøgersen Krogfoss og ordstyrer: Sarah Emilie Andersen.   

Saken lukkes.   

SAK 20-24 ORIENTERING 

A. Arbeidsutvalg 

 

Studentleder:  

Vært mye som har skjedd i det siste, vært på universitetet i Agder, et veldig vellykket 

og fint besøk.  

Jobber med et større leserinnlegg. 

Hatt utrolig mye små møter om forandringer og omrokkeringer. 

Hatt møte med rektoratet. 

Hatt møte med kulturlivet i Halden. 

Hatt møte med ledere fra andre institusjoner. 

Vært med på samarbeidsmøte med samskipnaden. 

 

Nestleder:  

Ikke tilstede og har ikke sendt orientering. 

 

Velferd- og læringsmiljøansvarlig 

Hatt mange små møter i AU 

Vært på institusjonsbesøk ved Universitetet i Ager  

Statusmøter med AU 
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B. Org.kons 

Deltatt på mye av det samme som resten av AU. 

Minner om viktigheten av at tillitsvalgtansvarlige fører oppmøte kort tid etter at møte 

har blitt holdt.  

Gleder seg til organisasjonskonsulent samling i BØ, der hun skal få sertifisering 

innenfor Trygg organisasjon.  

Mye stort administrativt arbeid knyttet til Fadderstyret, nettsider, fakturahåndtering 

osv.  

 

C. Studentrådene  

LUSP:  

Gjennomført første tillitsvalgtsmøte, mange av de tillitsvalgte var i praksis. Jobber med 

programansvarlig for å ordne en bedre praksis for tillitsvalgte og rekruttering av disse.  

Samarbeidsmøte på Støtvig 

Deltatt på promoteringsdag 

IIØ:  

Hatt et godt møte med ledelsen 

Kontotid, deltatt på promodag 

HVO:  

Leder har deltatt på skøytedag. 

Rådet har deltatt på promodag og hatt kontortid 

To rådsmøter 

De har hatt flere deltakere på PTV-møte enn det de har hatt tidligere så det er de fornøyd 

med.  

D. Fadderstyret:  

Tar og orienterer under saken sin.  

E. Studentsamskipnaden:  

Deltatt på samarbeidsmøte  

Deltatt på styrelederforum sentralt, der man snakker om at man løser saker sammen.  

Oppfordrer alle som har spørsmål om å sitte i Samskipnadstyret om å ta kontakt.  

F. Høgskolestyrerepresentantene:  

(ingen til stede, orienteringen leses opp)  

Det ble som tidligere varslet holdt seminar for Høgskolestyret i januar, med tema 

Læringsmiljø. 

På agendaen på seminaret var blant annet diskusjon om hvordan HiØ bør planlegge 

studieportefølje for fremtiden og gledelige nyheter om utvidelse av mentorordningen. 

Dagen ble avsluttet med en paneldebatt der studentleder gjorde en god figur og fikk 

frem viktige perspektiver. 
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Dagen etter seminaret var det ordinært styremøte med diskusjoner om blant annet 

tildelingsbrevet fra Kunnskapsdepartementet. Det er grunn til noe bekymring i de 

finansielle rammene for hele UH-sektoren, og vi tror det er viktig at 

Studentparlamentet og andre tillitsvalgte er tydelige i prioriteringer fremover, siden 

HiØs handlingsrom for nye satsinger kan bli begrenset de kommende årene. 

Årsrapport om skikkehetsvurderinger ved HiØ ble også behandlet, og vi uttrykte noe 

bekymring for hvorfor ingen saker var blitt nemdsbehandlet i 2023 - og om dette 

handlet om ressurser. Vi fikk bekreftet at det ikke er tilfellet, men at det finnes mange 

måter å løse skikkethetssaker på før de kommer til nemndsbehandling. 

Vi ønsker dere lykke til med spennende saker i dagens møte, og er spent på utfallet 

av flere av dem! 

 

E. Studentsamfunn:  

Halden Studentsamfunn:  

4 medlemmer fra styret er med her.  

Jobber for å ha mer samarbeid med parlamentet og FSS.  

Viktig å skille på roller i dobbelt 

Rektor: (ringte Christiane 30 min før møte) 

Han ønsket at parlamentet skulle finne på noe i forbindelse med 30 års jubileet til Høgskolen   

Saken lukkes.  

SAK 21-24 VALG AV DELEGATER  

9 stk. har pr nå stilt, alle 9 har fått invitasjon til å komme å presentere seg for parlamentet og 

si hvorfor de vil stille. Alle som er møtt til møte av de som har stilt bes forlate rommet. De 

inviteres inn i romme etter rekkefølgen de har stilt i, og de får 2 min til å snakke foran 

parlamentet. 

Parlamentet går til avstemming i nettskjema.  

Tellekorps: Org.kons Elise Ager og Velferd – og Læringsmiljøansvarlig: Sarah Emilie 

Andersen.   

Rangeringsvalget gir følgende resultatet:  

 

Faste delegater: 

Martin Arthur Andersen 

Inger-Synnøve Sundby Johansen 

Jan-Erik Lie 

Christiane Thøgersen Krogfoss 

Christine Ruud 

Vara i riktig rekkefølge:  

1. Vara: Lars Solberg 

2. Vara: Maria Martin Aaberg 
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3. Vara. Can Arif Oraz 

4. Vara. Tormod Eggen 

Saken lukkes.  

SAK 22-24 FADDERSTYRET 2024 

3 stk. fra Fadderstyret er tilstede.  

Leder: Evita, Nestleder: Simen og Rekrutteringsansvarlig: Dlin 

Er i gang med markedsføring 

Skal i gang med stands fra mandag av allerede.  

HVO sier at råd vil gjerne ha beskjed om hjelp tidligere, så det er mer forutsigbarhet.  

Styret sier at de jobber stadig med å forberede kommunikasjonen internt og eksternt.  

Saken lukkes.  

 

SAK 23-24 ARBEIDSUTVALGET 2024/2025 

1) Fordeling av prosent i Arbeidsutvalget: 

Saksbehandler innleder saken. 

LUSP ser det som hensiktsmessig å øke til 50%, og tror at det blir en bedre 

samarbeidskultur.  

HVO: 50 og 50 stilling, at det bør være en fra hvert campus i de stillingene så det blir en lik 

fordeling.  

LUSP: tenker det kanskje kan være greit og ikke ha noen føringer lignede på hvor de må 

tilhøre, slik at det blir for førende, men at dette er noe man bør etterstrebe.  

HVO: fotnote ikke et krav men at man vil etterstrebe at disse er fra hvert sitt campus.  

Går til forslag til 1 vedtak:  

Forslag til vedtak A stemmes over, og vedtas med 9 stemmer.  

 

Følgende vedtas 

A) Arbeidsutvalgets forslag til fordeling vedtas (100%, 50% og 50%) 

2) Navn på nye verv i AU  

Går over til å diskutere forslag til vedtak 2, navn på nye verv i AU. 

Rådene liker begge forslag både A og C.  

Det spørres om hvem av nestlederne skal være studentleders stedfortreder. Studentleder 

sier at det skal kunne avklares etter at personer er bestemt inn i AU, AU fordeler det 

ansvaret selv.  
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2:  

     A: Fem stemmer nei, Fem stemmer for 

     B: Alle stemmer mot 

     C: Alle stemmer mot 

Nytt forslag til navn på verv foreslås og vedtas 

     D) Nestleder m/utdanningsansvar og nestleder m/læringsmiljøansvar vedtas med 8 av 9 

stemmer.  

Navn på 50% vervene i Arbeidsutvalget blir Nestleder m/utdanningsansvar og nestleder 

m/læringsmiljøansvar.  

Saken lukkes.  

 

SAK 24-24 ENDRING I STILLINGSINSTRUKSENE TIL ARBEIDSUTVALGET 

Det orienteres kort i saken om at instruksene til AU nå skal revideres, og at rådene vil få 

tilsendt forslag til endring som skal behandles på møte i mars.  

Saken lukkes.  

 

SAK 25-24 VALG TIL STYRER OG UTVALG 

Saksbehandler innleder saken, og spør hvem som fortsatt sitter i valgkomiteen fra hvert råd.  

 

LUSP: har sin samme person med i komiteen.  

HVO: ønsker Jonatan inn i komiteen.  

IIØ: har valgt inn Erik som sin deltaker i komiteen.  

Parlamentet går videre til å diskutere hvordan man nå skal gå i gang med rektuttering 

IIØ: ta det opp på PTV-møter, der de får beskjed om å ta videre. Ønsker å printe QR-koder 

og at innholdet er riktig på nettsidene. Bruke promovideo.  

 

LUSP: kort og konsis informasjon på nettsidene, at de kan stå med en liste.  

 

HVO: bruke sosiale medier godt, samarbeid med HSS og FSS. 

Utarbeide god informasjon, kan kun levere skjema engang, burde kanskje kunne legge inn 

flere skjema.  

LUSP: jobbpool, finn jobb annonse-stil på utlysningen.  

På tampen av saken må det velges inn representanter som har stilt til LMU 

Forslag til vedtak  

9 stemmer for å velge inn representanter til LMU, to kandidater har stilt Kasper og Jonatan 

fra HVO. 
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Kasper Hetland velges inn som fast representant i LMU 

Jonatan Tagestad Fuglevaag velges inn som vara representant til LMU.  

Saken lukkes.  

26-24 ENDRINGER I ARBEIDSUTVALGET 

Saksbehandler orienterer i saken og informerer kort om at fra 1 mars kommer Martin Arthur 

Andersen inn og erstatter Morten Gloppestad Von Krogh sin prosent i AU. 

Det orienteres også om at Utdannings- og kommunikasjonsansvarlig har trukket seg fra 

vervet sitt og at arbeidsutvalget vil bestå av Studentleder i 100% og to representanter i 50%.  

Saken lukkes.   

27-24 EVALUERING AV STUDIESEMINARET 

IIØ: politiet burde hatt mindre hit, brannvesenet var ikke, lunsjen burde vært bedre  

Chater-hilde var bra.  

HVO: synes innholdet var bra fra brannvesen og politiet. Synes parlamentet sin del var uklar, 

og det skapte så forvirring.  

Litt kluss med mat, dette burde vært tydeligere 

Dårlig med tid satt av til å svare på spørsmål til politiet og brannvesen.  

Manglet litt informasjon om hva som var forventet av de som skulle hjelpe til fra råd den 

dagen.   

LUSP:  

enig i det som har blitt sagt. Politiet gikk litt trått.  

Oppmøte registering- kluss, tror det er noen mørketall.  

Studentene har ikke fått så mye informasjon i forkant av dagen, hadde vært fint med en 

epost eller to til studentene.  

HVO: følte flere mistet interessen når de hørte at arrangementet var i Halden.  

Det var glissent på bussen. 

Studentleder informerer om at Charter-Hilde har nå sendt åpen søknad på jobb som Coach 

ved HiØ 

Det skulle datt kortere tid til foredrag til politiet og brannvesenet, så de hadde fått tid til å 

svare på spørsmål. 

Saken lukkes.  

28-24 STUDIEPOENGGIVENDE EMNE FOR TILLITVALGTE OG STUDENTER I 

SENTRALE VERV 

Saksbehandler innleder saken og åpner for diskusjon 

HVO: lurer på hvor lang tid man tror det tar å implementere noe slikt? 

LUSP: støtter ordningen, tror dette ville vært positivt.  
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A) Forslag til vedtak A – stemmes over og vedtas 9 av 9 stemmer for 

Observatør ber om ordet, og får innvilget ordet.  

Spør om når man kan melde seg opp, man må melde seg opp i student web om.  

Saken lukkes.  

29-24 RESULTATER FRA STUDIESEMINARET 

Arbeidsutvalget innleder saken med å si at de foreslår at saken utgår, parlamentet samtykker 

til dette.  

Saken lukkes.  

30-24 B-SAK 

Saken protokollføres ikke.  

 

EVENTUELT 

B-sak fra Arbeidsutvalget 

Pga. sakens art protokollføres ikke denne.  

 

31-24 MØTEKRITIKK 

Mye gode diskusjoner. 

Flere glemmer å tegne seg riktig. 

Liker ikke suppe.  

Bra effektivt. 

Bra møte.  

Fint å oppleve at man blir sett av ordstyrer.  

Møte avsluttes ca. 20.00.  


